
Vážená paní, vážený pane, 

  

dovolte, abych Vás srdečně pozval již na třetí pokračování biblických přednášek pro lidi  

z podnikatelského prostředí a z prostředí veřejného života. Cyklus 27 přednášek se tentokrát 

uskuteční v Benicích u Prahy od čtvrtka 2. března do neděle 5. března 2017 v hotelu Park Holiday 

Congress & Wellness Hotel (přesný program setkání v příloze). 

Jsem Pánu Bohu nesmírně vděčný za předešlá dvě setkání, která díky milosti Boží prokázala,  

že pro účastníky, organizační tým i pro mne jako řečníka je tento intenzivní a komplexní program 

biblických témat realizovatelný. Boží slovo, Bible, vždy přinášelo požehnání do života člověka.  

Pán Bůh si přeje oslovit dobrou zprávou evangelia každého člověka. Tedy zákonitě i všechny lidi, kteří 

se nacházejí ve svém životě v postavení s určitým vlivem na své okolí. Proto si dovoluji obrátit se také 

na Vás. 

Kdo jiný, než člověk, který je úspěšný a dosáhl určitého vlivu, by měl být schopen rozpoznávat věci 

zásadní důležitosti od věcí důležitých méně? Mnozí lidé se domnívají, že tato zvěst je určena pouze 

chudým, slabým a nemocným, popřípadě starším lidem. A my křesťané se tak často i chováme.  

Kdo však tuto dobrou zprávu přinese těm, kteří nesou tíhu odpovědnosti za své podnikání, za své 

zaměstnance i s jejich rodinami popřípadě odpovědnost z titulu své veřejné funkce? Evangelium je 

totiž určeno bez rozdílu všem: 

  

Bible, 1. list Timoteovi 2,1-6: 

„Na prvním místě žádám, aby se konaly prosby, modlitby, přímluvy, díkůvzdání za všechny lidi,  

za vládce a za všechny, kteří mají v rukou moc, abychom mohli žít tichým a klidným životem  

v opravdové zbožnosti a vážnosti. To je dobré a vítané u našeho Spasitele Boha, který chce, aby 

všichni lidé došli spásy a poznali pravdu. Je totiž jeden Bůh a jeden prostředník mezi Bohem a lidmi, 

člověk Kristus Ježíš, který dal sám sebe jako výkupné za všechny, jako svědectví v určený čas.“       

  

Proto s radostí věnuji svůj čas tomu, abych zdarma předával druhým to, co jsem sám zdarma získal. 

Uvědomuji si, že podnikání v Česku nemá vždy tu nejlepší pověst. Avšak Bůh je zde se svou láskou, 

odpouštějící milostí a nabídkou věčného života pro všechny. Každý člověk má kdykoliv možnost  

a právo, dokud žije, pozvat Pána Boha do svého života. Proč v celé historii lidské společnosti bylo vždy 

tak zoufale málo lidí z nejvyšších vrstev, kteří bezvýhradně odevzdali svůj život Pánu Bohu? Cožpak 

tito nejschopnější ze schopných nedokážou rozpoznávat to nejdůležitější od méně důležitého?  

Co nám v tom brání? Uvědomuji si to na své vlastní životní zkušenosti. Bylo mi necelých 35 let, když 

jsem umožnil Pánu Bohu, aby začal k lepšímu měnit můj pokřivený charakter. Dnes, po více než  

18 letech, si uvědomuji jeden paradox. Tehdy jsem byl mnohem horším člověkem než dnes,  

v byznysu jsem nedosáhl ani desetiny toho co dnes, přesto jsem si tehdy o sobě myslel mnohem více, 

než si myslím dnes. Dostávám se k jádru věci, kterou Bible tak krásně a srozumitelně vysvětluje.  

Bylo to mé sobectví, vnitřní pýcha i chamtivost, které mi bránily vidět sebe sama v reálném světle,  

a nikoliv růžovými brýlemi své vlastní samospravedlnosti. Pro každého z nás je vlastní „já“ největším 

nepřítelem na cestě k věčnému životu, jehož hodnota je naprosto neporovnatelná se všemi 

„směšnými“ poklady tohoto světa. 



Bible, Matouš 16,24-26: 

Tehdy řekl Ježíš svým učedníkům: „Kdo chce jít za mnou, zapři sám sebe, vezmi svůj kříž a následuj 

mne. Neboť kdo by chtěl zachránit svůj život, ten o něj přijde; kdo však ztratí svůj život pro mne, 

nalezne jej. Jaký prospěch bude mít člověk, získá-li celý svět, ale svůj život ztratí? A zač získá člověk 

svůj život zpět?“         

  

Bůh nás nevybízí k tomu, abychom jako křesťané nezastávali třeba i významnější posty. Dává nám 

však sílu k tomu, abychom se řídili čistými zásadami a pravidly, které budou užitečné pro nás,  

pro naše okolí i pro celou společnost, ve které žijeme a pohybujeme se. Ta užitečnost je myšlena  

z hlediska věčnosti, o kterou se v souladu s naší svobodou rozhodování můžeme připravit pouze my 

sami našimi životními postoji. 

  

Bible, 1. list Korintským 7,17: 

„Každý ať žije v tom postavení, které měl od Pána, když ho povolal k víře.“ 

  

Za Ježíšem se ve své době rozhodl přijít velice bohatý mladý muž.            

  

Bible, Marek 10,17-27: 

„Mistře dobrý, co mám dělat, abych měl podíl na věčném životě?“ 

Ježíš mu řekl: „Proč mi říkáš dobrý? Nikdo není dobrý, jedině Bůh. 

Přikázání znáš: Nezabiješ, nezcizoložíš, nebudeš krást, nevydáš křivé svědectví, nebudeš podvádět,  

cti svého otce i svou matku!“ 

On mu na to řekl: „Mistře, to všechno jsem dodržoval od svého mládí.“ 

Ježíš na něj s láskou pohleděl a řekl: „Jedno ti schází. Jdi, prodej všecko, co máš, rozdej chudým  

a budeš mít poklad v nebi; pak přijď a následuj mne!“ 

On po těch slovech svěsil hlavu a smuten odešel, neboť měl mnoho majetku. 

Ježíš se rozhlédl po svých učednících a řekl jim: „Jak těžko vejdou do Božího království ti, kdo mají 

bohatství!“ 

Učedníky ta slova zarazila. Ježíš jim ještě jednou řekl: „Dítky, jak těžké je vejít do království Božího! 

Snáze projde velbloud uchem jehly, než aby bohatý vešel do Božího království.“ 

Ještě více se zhrozili a říkali si: „Kdo tedy může být spasen?“ 

Ježíš na ně pohleděl a řekl: „U lidí je to nemožné, ale ne u Boha; vždyť u Boha je možné všecko.“            

 

Problém mladého muže nespočíval v bohatství samotném, ale v jeho vztahu k majetku. Proto Ježíš 

poukázal na obtížnost akceptace spasení bohatými lidmi. Majetek a peníze hrají často v jejich životě 



důležitější roli než skutečný Zdroj veškerého jejich požehnání a bohatství. A to je v souladu s jiným 

textem Bible. 

  

Bible, 1. list Timoteovi 6,6-10: 

„Zbožnost, která se spokojí s tím, co má, je už sama velké bohatství. Nic jsme si totiž na svět 

nepřinesli, a také si nic nemůžeme odnést. Máme-li jídlo a oděv, spokojme se s tím. Kdo chce být 

bohatý, upadá do osidel pokušení a do mnoha nerozumných a škodlivých tužeb, které strhují lidi do 

zkázy a záhuby, kořenem všeho toho zla je láska k penězům. Z touhy po nich někteří lidé zbloudili  

z cesty víry a způsobili si mnoho trápení.“ 

  

Peníze dle Bible nejsou tím zmíněným kořenem zla, ale láska k penězům, tedy penězům přisouzená 

nesprávná životní priorita, ano. Proto i bohatí a vlivní lidé mají stejnou příležitost jako ostatní obdržet 

od Pána Ježíše Krista jako dar Boží milosti na konci času věčný život. A kromě tohoto nejdůležitějšího 

rozměru „věčného života“ můžeme vlastním příkladem měnit k lepšímu i tu část našeho 

„mikrosvěta“, kde se právě nacházíme. Dlouhodobě udržitelná a prosperující společnost může 

fungovat pouze na základě zdravých morálních principů obsažených v Desateru Božích přikázání.        

Bude pro mne velikou radostí, přijmete-li pozvání na toto setkání. Vzhledem k tomu, že kapacita 

hotelu je omezena počtem 47 pokojů, dovolím si požádat Vás o zpětnou vazbu na můj e-mail 

radim.passer@maranatha.cz, zda se budete chtít zúčastnit tohoto setkání, a to nejpozději  

do 25. ledna 2017. Dle svého uvážení můžete pozvat i někoho dalšího z Vaší blízkosti či Vašeho okolí. 

 

Přeji Vám ve Vašem osobním i pracovním životě Boží požehnání 

 

Radim Passer 

Founder & CEO 

 

PASSERINVEST GROUP, a.s.  

BB Centrum - Budova FILADELFIE 

Želetavská 1525/1, 140 00 Praha 4 

www.passerinvest.cz, www.bbcentrum.cz 

 

P.S.: 

Bible, Jeremjáš 9,22-23: 

Toto praví Hospodin: „Ať se moudrý nechlubí svou moudrostí, ať se bohatýr nechlubí svou 

bohatýrskou silou, ať se boháč nechlubí svým bohatstvím. Chce-li se něčím chlubit, ať se chlubí, že je 

prozíravý a zná mne; neboť já Hospodin prokazuji milosrdenství a vykonávám na zemi soud  

a spravedlnost; to jsem si oblíbil, je výrok Hospodinův.“ 


